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INTERPELACJA

w sprawie jakości wykonania dróg rowerowych

W związku z ostatnimi pracami przy budowie dróg rowerowych na ul. Szczecińskiej, 
Sobieskiego, Kołłątaja i Małcużyńskiego zwracam się z prośbą o wyjaśnienie wątpliwości związanych z
jakością ich wykonania. 

Użytkownicy nowych dróg zwracają uwagę na kiepską jakość wykonania nawierzchni m.in. 
nierówności, które są bardzo odczuwalne w czasie jazdy – szczególnie takie utrudnienia występują w 
rejonie ulicy Kotarbińskiego oraz na wysokości bazy PKS na ulicy Szczecińskiej. W związku z tym czy 
miasto odebrało te pracy i czy zgłosiło uwagi wykonawcy? Czy uzgodnione zostały terminy wykonania
poprawek? Jeżeli nie zwracam się z wnioskiem o zbadanie uwag użytkowników dróg rowerowych i 
podjęcie stosownych działań.
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